Bio English

Long
Thomas Dübendorfer holds a Ph.D. in Computer Science from ETH Zurich. He is president and co-founder of Swiss ICT Investor Club (SICTIC), the largest angel investor club in Switzerland with a focus on Swiss early-stage technology product startups. He has worked in Silicon Valley and at Google in Zurich as tech lead and security software engineer. He is an angel investor, co-founder and board member in several startups, and has had several successful startup exits. He was among the "Top 100 Digital Shapers of Switzerland" and featured as one of the "Top 200 Most Prominent Personalities" in the 2019 edition of Who Is Who in Zurich. He is CEO of Datartis AG and Datartis Ventures AG.

Short
Thomas Dübendorfer is president of Swiss ICT Investor Club (SICTIC) and holds a Ph.D. in computer science from ETH Zurich. In Silicon Valley and at Google in Zurich he has worked as a software engineer and tech lead. He holds several board positions, co-founded several startups and is an active angel investor in technology startups.



Bio German

Long
Thomas Dübendorfer hat an der ETH Zürich in Informatik doktoriert. Er ist Präsident und Mitgründer vom Swiss ICT Investor Club (SICTIC), dem grössten Angel-Investoren Club der Schweiz mit einem Fokus auf junge Schweizer Technologie-Startups. Er hat im Silicon Valley und bei Google als technischer Leiter und Sicherheitssoftware-Entwickler gearbeitet. Er ist Angel-Investor, Mitgründer und Verwaltungsratsmitglied von mehreren Startups und hat mehrere Startups erfolgreich verkauft. Er war unter den "Top 100 Digital Shapers of Switzerland" und wurde im Who Is Who in Zürich (2019) unter den 200 prominentesten Persönlichkeiten portraitiert. Er ist Geschäftsführer von Datartis AG und Datartis Ventures AG.

Short
Thomas Dübendorfer ist Präsident vom Swiss ICT Investor Club (SICTIC) und hat an der ETH Zürich in Informatik doktoriert. Im Silicon Valley und bei Google in Zürich arbeitete er als Softwareentwickler und technischer Leiter. Er ist in mehreren Verwaltungsräten, hat mehrere Startups mitgegründet und investiert als Angel-Investor in Technologie-Startups.

